

請導師協助宣導，以免學生違規受罰。謝謝!!

考試規則重點提醒

1. 期中及期末考試由任課教師於課堂進行，學生仍須遵守考試規範。
2. 考試開始前，需確認是否走錯考場、坐錯座位並檢查口袋、桌椅四週及桌面等有無片紙隻字，如發現桌面上有寫字，於未發考卷前自行擦拭乾淨或向監考老師說明。
3. 開始作答前應先檢查試題上班級、科目、命題教師是否相符，如有不符，應即舉手請監試老師協助處理。
4. 學生應試時應提供學生證或有照片的身分證、健保卡、駕照、護照、居留證，放置桌面上備查。
5. 考試期間不可隨身攜帶具有通訊或記憶之電子性產品、智慧型手機及穿戴式裝置等，違者依相關規範進行懲處。
6. 學生考試時勿將鉛筆盒、飲料及非應考必要之文具置放於桌面上。

煩請導師對班上同學宣導，多一份叮嚀，希望遏止學生投機的心態。承蒙老師費心，謝謝!!

Please assist in announcing the following to prevent students from violating exam rules. Thank you.

Important Notice for Examination Regulations

1. Mid-term and final exams are conducted in the classroom by the subject teacher, and students are still required to adhere to the exam regulations.
2. Before the start of the exam: Make sure you are in the right exam room and in the correct assigned seat. No papers should be in your pockets or on top of and below the desk. If there are words written on the desk, erase them or report the situation to the proctor.
3. When receiving the exam paper, please check if it is the right one for your class, course, and teacher. If not, please raise your hand and the proctor will assist you.
4. Please bring your student ID card when taking the exam or present another type of photo documentation, such as the National ID card, Health Insurance Card, Driver's License, Passport or Residence Permit, and place it on the desk for the proctor to confirm your identity.
5. Electronic equipment with communication or memory function, Smartphone, and wearable devices are not allowed with you in the exam room. Violating will be penalized in accordance with the relevant regulations.
6. During the examination period, students should not place pencil boxes, drinks, and unnecessary stationery on the desk.

Please promote the "Important Notice for Examination Regulations" in class. We hope with these extra tips will put a stop to students' risk speculations. We would like to express our deepest gratitude for your caring efforts. Thank You.